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Innsending av høringsuttalelse

Informasjonsside

Fortsett med høringsutalelsen Ja

Personopplysninger 

Fornavn REIDAR

Mellomnavn Ikke angitt

Etternavn STAALESEN

E-postadresse reidar.staalesen@steinerskolen.no

Mobilnr. 95084988

Ikke angitt

Saksopplysninger

NVEs saksnr.: 201106148

Sakstittel Gjerstadfossen kraftverk
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Høringsuttalelse

Høringsuttalelse Hei
 
Mitt navn er Reidar Staalesen og har vært medlem av Lonevåg
sportsfiskerlag gjennom en årrekke.
Jeg har vært aktiv i dugnadsarbeid for å beholde en frisk og
beskattbar laksestamme.
 
Etter min mening vil det være en stor risiko for uheldige utfall for
fiskestammen , samt elvemuslingen som er rødlistet, for å ta ut et
lite samfunnsnyttig kraftreguleringstiltak, legger ved uttalelse jeg
Kraftverksutbygging i Loneelva.
Lonevåg Sportsfiskarlag har mottatt.
Gjestadfossen Kraftverk AS - Søknad om tillatelse til
Gjerstadfossenkraftverk i Osterøy kommune i Hordaland - høring
NVE har mottatt søknad fra Gjerstadfossen Kraftverk AS, datert
2.2.2017, om tillatelse til å bygge
Gjerstadfossen kraftverk i Osterøy kommune. Kraftverket ønsker å
utnytte fallet i Gjerstadfossen som er en del av den verna Lonelva.
 
Lonevåg Sportsfiskarlag er overrasket over at det søkes om
kraftutbygging i det freda vassdraget.
Loneelva er den eneste lakseførende elven i kommunen og har en
særegen laksestamme.
 
Sportsfiskarlaget er bekymret for at dette tiltaket kan medføre
redusert bestand av villaks, sjøørret og true arbeidet med
reetablering av elvemusling i vassdraget.
 
Laksestammen i Loneelva og andre elver på Vestlandet er allerede
negativt påvirket av oppdrettsindustrien og dette vil bli en ytterligere
negativ miljøpåvirkning.
 
Loneelva er en av få lakseelver som ikke er påvirket av kraftverks
utbygging og således en referanse elv for uutbygget vassdrags
miljø.
 
Det blir i konsesjonssøknaden påpekt at den regulerte delen utgjør
kun 15 % av totalvannføringa i vassdraget. Det som ikke blir nevnt
er at vannføringen i Gjerstadfossen utgjør hele 50 % av
vannføringen på øvre del av elva. Elvestrekningen fra Bruaneset
(Sagfossen) Kap 2.6.3 og videre oppover er de viktigste gyte og
oppvekstområdene i Loneelva og potensiale for negativ innvirkning
blir derfor betydelig større en det konsesjonssøknaden beskriver.
 
Det er fra fylkesmannens miljøvernavdeling lagt ned betydelige
midler for å redde den truede elvemuslingen i Loneelva. Lonevåg
Sportsfiskarlag har også lagt ned et betydelig antall dugnadstimer
for å produsere elvemuslinger fra larvestadiet til muslingstadiet i
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klekkeriet på Lone. Elvemuslingen finnes nå kun fåtallig i nedre del
av elva. Fra 2017 skal det settes ut 2 år gamle elvemuslinger i øvre
del av Loneelva for å reetablere elvemuslings bestanden i hele den
lakseførende delen av elva. Dette arbeidet vil også bli truet av
utbyggingsplanene.
 
Det er ikke planlagt avbøtende tiltak for produksjon av laks og
sjøørret i Loneelva, det er heller ikke foretatt populasjons
undersøkelse for å kunne dokumentere redusert produksjon etter
eventuell utbygging av Konsesjonssøker.
 
Selv om det blir installert omløpsventil i kraftverket er vi kjent med
tekniske problemer med ventilene som kan medføre brå
vannstandsendringer i vassdraget. Dette sammen med potensiale
for utfall av minstevannføring ved tetting av minstevann inntak kan
føre til stor dødelighet på rogn, yngel, akvatiske bunndyr og
elvemuslinger når den regulerte vannføringen utgjør 50 % av
vannføringen fra Bruaneset og videre oppover vassdraget.

Høringsuttalelse som vedlegg Ikke angitt

Vedlegg av bilder og kart


